
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet tirsdag den 15 juni 2021 kl. 09.30
Afdeling 15002 Doktorhaven.

Deltagere: Afdelingsbestyrelsen   
                                                                  -  HA
                        Jeanette Mikkelsen       -  JM  
                        Connie Nielsen               -  CN
                        Michell Duedahl            -  MD
                        Janne Thousig                -  JT      

 
                         
                        AKB Personale

Flemming Christiansen - FKC
Søren Lillevang               - SL

SL: Bød velkommen.                                   

Grundet COVID-19 epidemien sidder vi med god afstand, og tager størst muligt hensyn 
til hinanden under mødet, og spritter hænder.

Dagsorden:

Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde – 28. oktober 2020
Punkt 2. Meddelelser fra formand og bestyrelse
Punkt 3. Meddelelser fra driften m.v. – Flemming & Søren
Punkt 4. Regnskab 2020 – Kort fortalt
Punkt 5. COVID-19 – Doktorhavens situation
Punkt 6. Doktorhavens jubilæum
Punkt 7. Voksenelev Niels – Status
Punkt 8. Frivillige aktiviteter v/Connie
Punkt 9. Budget 2022 – Vi er godt i gang og Afdelingsmøde 1. september 2021
Punkt 10. Andet/andre meddelelser
Punkt 11. Eventuelt – Næste møde 18. august 2021

Punkt 1.       Godkendelse af referat fra sidste   

Ingen bemærkninger, godkendt



Punkt 2.         Meddelelser fra formand/bestyrelse  

CN: Per manglende arbejdskraft ( sygdom ) Evt. en ny mand eller en mere.

FKC: Per har været meget svingende. Som sagt så er Per ansat 12 timer ugentlig i en 50 % 
ordning 
Når Per er væk en til to dage. Ses tydeligt i det grønne.

SL: FKC tager en snak med Per om fravær. Og fortæller ham hvor sårbare Doktorhaven er 
når han ikke møder op

CN: Rygning i indgangspartier. Askebæger med skodder. 

FKC: Det er forbudt at ryge i indgangspartierne. Der hænger rygning forbudt skilte i 
indgangspartierne. 

SL: FKC Tager en snak med beboerne.

CN: Manglende hængepartier malerarbejde. FKC følger op på det.

Punkt 3.         Meddelelser fra driften v/Flemming & Søren  

SL: KAB flytter netop i dag og i morgen 15 & 16. juni 2021 ind i det nye hovedsæde på 
Enghavevej i Sydhavnen, klos op ad Vesterbro.
Det bliver spændende med et nyt hovedkontor, som kommer til at ligge lidt tættere på 
Rødovre, så den næste periode vil man nok lægge mange kræfter i, at medarbejderne 
centralt kommer godt og ordentligt på plads, efter en lang periode med 
hjemmearbejdspladser grundet COVID-19.

FKC: Gennemgang af tilbud fra Anno Ren ang. Markvandring. 
Etablering af vild eng. Tre buer ved bede mod Damhussøen.
Havhortensia ved blok 4 i granit bed.
Høstanemoner 2 mindre bede med 14 stk. høstanemoner i granitbede ved gavl blok 1.
Eksisterende surbundsbed friskes op. Lillebed beplantes med 3 stk. solbær og 2 stk. ribs

FKC: Røgalarm patrulje 20-21 November. Information vil blive ophængt ca. 14 dage før af 
Hovedstadens BEREDSKAB.



Punkt 4. Regnskab 2020 – Kort fortalt

 
SL Som bekendt måtte vi aflyse vores afdelingsmøde 4. maj 2021 grundet COVID-19, så vi 
rund delte derfor regnskabet i slutningen af april til alle i afdelingen. Regnskabet for 2020 
viste et overskud på kr. 299.841 som ligesom tidligere overskud indgår i afdelingens 
henlæggelser som konsolidering af budgettet.
Da vi først har valg på dagsorden til september, er der ikke lovgivning for at 
regnskabsmøder skal holdes.

Punkt 5.  COVID-19 – Doktorhaven situation

SL: Ligesom alle andre steder har Doktorhaven også været ramt af COVID-19 og 
restriktioner der har gjort især det sociale liv meget sværere, og i perioder umuligt.
Doktorhaven har haft 3 COVID-19 relaterede dødsfald i hele perioden, og det er ikke på 
nogen måde tankevækkende, da alle 3 var alvorligt syge.
Nu åbnes op igen, og Connie som står for en del af koordineringen til sociale 
sammenhænge er lige nu ikke så frisk, men ventes at begynde sine onsdags seancer med 
hygge og fællesskab igen, når hun har fået sine 2 vacciner mod COVID-19.

Punkt 6. Doktorhavens jubilæum

SL: Dette kunne som alle jo ved ikke blive afholdt i maj måned 2021 grundet COVID-19, så i 
stedet for afholdes dette i august. Vi skal begynde planlægningen allerede nu og finde ud af
mad, drikke, telt og evt. underholdning.

Bestyrelsen taler sammen og vender tilbage. Info til driften. SL & FKC

Punkt 7. Voksenelev Niels – Status 

FC: Niels er pt hos AAB. hvor han laver opgave til svendeprøve. 



Niels starter i Doktorhaven mandag den 2. august 2021 frem til mandag den 23. august 
2021 hvor Niels skal på sidste skoleophold ( Svendeprøve ) til og med fredag den 8. 
september 2021

Punkt 8.  frivillige afholder aktivitet – v/Connie

CN: Pt. har jeg det ikke godt. Jeg forventer at starter op igen med aktivitet i 
bondehuset når helbred bliver godt igen. 

Punkt 9. Budget 2020 – Vi er godt i gang og afdelingsmøde 1. september

SL: Vi er i fuld gang med behandling af budget 2022, og snart skal dette indskrives i 
langtidsplanen m.v.
Vi har gennemgang af budget 2022 17. august kl. 12.00 i Bondehuset, og så efterfølgende 
afdelingsmøde den 1. september kl. 14.00 i Bondehuset. Her har vi også valg på dagsorden.

Punkt 10.  Andet/andre meddelser

Ingen.

Punkt 11. Eventuelt – Næste AB møde onsdag den 18. august 2021

SL: Mødet afholdes i Bondehuset kl. 09.30



Næste AB møde

Onsdag den. 18. august 2021

kl. 09.30 i Bondehuset.

Der serveres kaffe og brød.

VED AFBUD RING VENLIGST TIL
Flemming
40 31 34 51

HUSK AT DU SKAL STILLE
MED ET CORONAPAS

ELLER EN NEGATIV TEST
FOR AT MÅ MØDE OP TIL

MØDET


